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 Protokół nr 45/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 grudnia 2015 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Katarzyna Trzaskalska – Członek Zarządu /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o punkt: 

 

1. Zapoznanie się z pismem z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie współpracy w ramach 

Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 42/2015, 

43/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie powierzone zadanie publiczne pn. 

Powierzenie Prowadzenia Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego w 2016 r. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała,  że na realizację zadania wpłynęły dwie oferty, komisja wybrała 

ofertę Fundacji Togatus Pro Bono z Olsztyna, która spełniła wszystkie wymogi formalne. 

Dodała, że na realizację zadania ustalono dotację w wysokości 59 946 zł. Nadmieniła, że 

rozszerzony został tytuł uchwały o sformułowanie: „na terenie Powiatu Nowomiejskiego w 

2016 r.” 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska,         

A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom i 

placówkom dotowanym z budżetu Powiatu Nowomiejskiego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – zastępca naczelnika Wydziału Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że art. 34 ustawy o zmianie ustawy o systemie oświaty nałożył 

obowiązek podjęcia od 1 stycznia nowej uchwały Rady Powiatu o rozliczaniu i dotowaniu 
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szkół niepublicznych. Dodała, że w poprzedniej uchwale nie był dopracowany zakres 

kontroli. W związku z tym, że poprzednia uchwała wygasa z mocy prawa przygotowano 

nowy projekt uchwały Rady Powiatu w powyższej kwestii. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przesunięcie terminu płatności czynszu dzierżawnego 

Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pana J. Karwowskiego – dyrektora 

Szpitala Powiatowego, stanowiący załącznik nr 3 dotyczący przesunięcia terminu płatności 

czynszu z grudnia na styczeń 2016r.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w użyczenie Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że zgodnie z w wcześniejszą decyzją Zarządu 

przygotowała projekt uchwały o użyczeniu nieruchomości gruntowej dla PUP, z 

przeznaczeniem na garaż, na czas nieokreślony od 01.01.2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenia Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie upoważnienia Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jednostka ma niewykorzystane środki z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska. Dodała, że środki zostaną przekazane na następny rok do 

wykorzystania na podstawie aneksu do umowy. W związku z powyższym Zarząd musi 

upoważnić komendanta do podpisania aneksu.  

 

Wniosek pana J. Auda – Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej stanowi 

załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych Strategii Rozwoju Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2015 – 2022 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Puwalski poinformował, że w celu zapewnienia możliwości udziału społeczeństwa w 

strategicznej ocenie prognozy oddziaływania na środowisko należy przeprowadzić 

konsultacje społeczne, które będą trwały 21 dni od dnia wejścia w życie uchwały                     

tj. od 10 grudnia. 

 

Prognoza oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego stanowi 

załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałami Regionalnej 

Izby Obrachunkowej Nr RIO.VIII-0120-568/15 z dnia 26.11.2015r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego projekcie uchwały budżetowej na 

2016r. oraz z uchwałą Nr RIO.VIII-0120-569/15 z dnia 26.11.2015r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2016 – 2034. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że opinie są pozytywne. 

 

Opinie RIO stanowią załącznik nr 6 i 7. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr 2/2015 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego z dnia 3 grudnia 2015r. w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na rok 

2016 w części dotyczącej spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem 

publicznym. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia komisji jest również pozytywna. 

 

Uchwała Nr 2/2015 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego stanowi 

załącznik nr 8. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w 

sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej Rady 

Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Wicestarosta odczytała Stanowisko Zarządu, które stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie współpracy w ramach Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i 

Mazur. 

 

Pani Wicestarosta odczytała zaproponowane przez Urząd Marszałkowski warianty 

współpracy w ramach powyższego planu. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 10. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

 

                                                                                                            Członek Zarządu 

                                                                                                         Katarzyna Trzaskalska 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


